
Protokół Nr 52/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta  
Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 11 października 2021 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 
stwierdzając quorum na podstawie list obecności (w załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz. 
15.05. 
 
Wobec braku uwag członkowie Komisji obradowali według 
zaproponowanego porządku obrad (w załączeniu): 
 
Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Radny A. Głąb – nawiązując do przekazywanej dotacji dla Biura Wystaw 
Artystycznych w wys. 50 tys. zł – zapytał, na jaki cel zostanie 
przekazana i czy nie ucierpią w związku z tym inne zadania. 
W odpowiedzi na pytanie radnego Wiceprezydent Miasta - P. Dasios 
wyjaśnił, że te środki są przekazywane w związku z odejściem obecnej 
dyrektor BWA na emeryturę. Wiceprezydent poinformował również, że 
został już ogłoszony konkurs na nowego dyrektora.  
Na kolejne pytanie radnego A. Głąba odpowiedzi udzielił Skarbnik Miasta 
– S. Kijak informując, że środki te pochodzą z działu będącego w 
dyspozycji Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych i zostały 
zabezpieczone przez zmniejszenie planowanych wydatków związanych 
z ochroną zdrowia. 
 
Członkowie Komisji Budżetu w głosowaniu – 8 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali 
w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu). 
 
2) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029 (projekt uchwały  
w załączeniu): 
 

Przewodnicząca RM - I. Renduda - Dudek zapytała o zadania na rok 
2022, gdzie w pozycji gospodarka odpadami jest podana znacznie 



wyższa kwota, a jest już po przetargu na realizację tego zadania,  
w związku z czym Przewodnicząca poprosiła o wyjaśnienie tej kwestii. 
Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński wyjaśnił, że w tej pozycji są 
jeszcze ujęte zobowiązania wobec dotychczasowego wykonawcy tego 
zadania, czyli firmy Fart - Bis (ok. 1.800 tys. zł) oraz wydatki wynikające 
z nowej umowy z nowym usługobiorcą.  
Radny A. Pałka zapytał, czy w tej kwocie uwzględnione są kary nałożone 
na tę firmę. W odpowiedzi na to pytanie Wiceprezydent Miasta –  
D. Smoliński poinformował, że wszystko, co trzeba było naliczyć, jest 
naliczone, ale w związku z nadal obowiązującą ustawą COVID gmina nie 
może naliczyć kar.  
 
Członkowie Komisji Budżetu w głosowaniu – 7 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali 
w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu). 
 
Ad II/Sprawy różne: 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw. 
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 
15.17. 
 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu - Włodzimierz Stec 
Protokołowała: Marta Kamińska 
 
 


